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Svar på fråga 2023/24:791 av Björn Söder (SD) 
Rapportering av svenska statens innehav av vapen 

Björn Söder har frågat mig om jag anser att det är rimligt att 

Sverige fortsätter att rapportera uppgifter om statens innehav av 

vapen till FN givet det säkerhetspolitiska läget, och om så inte 

är fallet huruvida jag avser vidta några åtgärder.  

 

Sedan 1992 redovisar Sverige uppgifter om import och export av 

vissa konventionella vapensystem samt uppgifter om innehav av 

dessa vapen och upphandlingar från den egna försvarsindustrin 

i enlighet med generalförsamlingens resolution A/RES/46/36 L. 

Uppgifterna rapporteras till det register som administreras av 

FN:s kontor för nedrustningsfrågor.  

 

Att staterna redovisar dessa uppgifter är en förtroendeskapande 

åtgärd som ligger i Sveriges säkerhetspolitiska intresse. 

Redovisningen bidrar till att minska risken för att spänningar 

eller tvetydigheter uppstår stater emellan och banar väg för 

internationellt samarbete. Uppgifter som kan antas skada 

landets försvar eller på annat sätt vålla fara för rikets säkerhet 
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om de röjs omfattas av försvarssekretess och utgör inte del av 

det underlag som rapporteras till FN:s register. 

 

Sverige bör därför fortsätta att rapportera uppgifter om statens 

innehav av vapen till FN i enlighet med generalförsamlingens 

resolution. 

 

Stockholm den 17 april 2024 

 

 

Tobias Billström 


	Svar på fråga 2023/24:791 av Björn Söder (SD) Rapportering av svenska statens innehav av vapen

